
2020D21456 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een verslag, houdende een aantal 
vragen, voorgelegd aan de Minister van Defensie over het wetsvoorstel 
houdende de wijziging van de begrotingsstaten van het Ministerie van 
Defensie (X) voor het jaar 2020 (wijziging samenhangende met de 
Voorjaarsnota) (Kamerstuk 35 450 X, nrs. 1 en 2). 

De voorzitter van de commissie,
Aukje de Vries 

De griffier van de commissie,
De Lange 
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Nr Vraag 

1 In de brief aan de Kamer van 22 mei 2020 over de stand van zaken 
vastgoed Defensie (2020Z09220) heeft de Staatssecretaris 
aangegeven 700 mln euro te gebruiken om de investeringsplannen 
te versnellen. Deze staan echter nog niet op de 1e suppletoire 
begroting, wanneer worden deze verwerkt? Op welke manier 
wordt de begroting hierop aangepast? 

2 De keuze om 700 mln euro te investeren in vastgoed ging ten koste 
van investeringen in wapensystemen, is al bekend wanneer deze 
investeringen alsnog kunnen plaatsvinden? 

3 Heeft deze versnelling van 700 mln euro vastgoeduitgaven nog 
andere gevolgen voor het budget en de planning? Zal dit ook ten 
koste gaan van andere materieelinvesteringen? 

4 De in 2019 onttrokken 100 mln euro bij investeringsmiddelen is 
niet teruggekomen in de 1e suppletoire begroting 2020, ook al 
werd dit wel vermeld in de 2e suppletoire begroting van 2019. Wat 
is hierover besloten? 

5 Is de volledige onderuitputting in 2019 op het investeringsartikel, 
volgens de 100% eindejaarsmarge, meegenomen naar 2020? 

6 Is er dit jaar een grote kans op onderuitputting? Zo ja, wordt hier 
rekening mee gehouden, en met hoeveel onderuitputting? 

7 Hoe zullen alle coronagerelateerde niet begrote uitgaven van 
Defensie gefinancierd worden? Wordt dit volledig uit het FNIK 
gedaan, of ook uit eigen middelen? 

8 Wat zijn de geschatte extra kosten voor coronagerelateerde 
Defensie-inzet?
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